
RM 0052-5-14/08
PROTOKÓŁ Nr 14/07

z XIV Sesji Rady Miejskiej
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 25 kwietnia 2008 roku.

Ad. 1 - 5 
– otwarcia XIV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał

Przewodniczący Rady, Pan Piotr Siutkowski; 
– w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 
– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady;
– porządek  obrad  (po  zmianach  zaproponowanych  przez  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  – 

wprowadzono pkt 7g – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Miasta 
     i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2007 – 2013 (projekt Nr XIV/76/08)) został przyjęty  
     jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem)
– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem)
– na sekretarza XIV sesji powołany został radny, Pan Włodzimierz Kubiak;

Ad. 6 a – c i 7 g

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały nr XIV/76/08 w sprawie zmiany Planu Rozwoju 

Lokalnego Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2007 – 2013. Poinformował, iż projekt tej 

uchwały został omówiony szczegółowo na posiedzeniu komisji z dnia 24 kwietnia 2008 r.

  Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XIV/76/08 głosowało 

  13   radnych,  głosów przeciwnych i  wstrzymujących się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta  

  jednogłośnie.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XIV/72/08  w  sprawie  zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w Piotrkowie Kujawskim za rok 2007.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XIV/72/08 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujacych  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XIV/73/08  w  sprawie  zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Piotrkowie 

Kujawskim za rok 2007.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XIV/73/08 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujacych  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XIV/74/08 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2008.
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Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XIV/74/08 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

Ad. 7 a – 7 f
-  Pani  Jolanta  Zalesińska  –  skarbnik  Miats  i  Gminy,  odczytała  opinię  Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej w sprawie przedłożonego przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2007 rok.

Zdaniem Składu Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej przedłożone sprawozdanie zostało 

sporządzone  zgodnie  z  obowiązującymi  w  tym  zakresie  przepisami  prawa  z  zachowaniem 

terminowości oraz było poprawne pod względem finansowym. Sprawozdanie uzyskało pozytywną 

opinię.

- Pan Andrzej Schmidt – członek Komisji Rewizyjnej, odczytał wniosek o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miast i Gminy za rok 2007 wraz z jego uzasadnieniem. Zdaniem Komisji Rewizyjnej 

dotychczasowa sytuacja finansowa gminy pozwoli na realizację kolejnych zadań inwestycyjnych 

w bieżącym roku budżetowym.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał opinię Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej na 

temat przedłożonego przez Komisje Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium 

dla  Burmistrza z  wykonania budżetu  za  2007 rok.  Powiedział  między innymi,  iż  w/w wniosek 

Komisji  Rewizyjnej  jest  zasadny  i  zgodny  z  prawem.  

- Dyskusji nad przedstawionymi: sprawozdaniem i opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej 

i Komisji Rewizyjnej nie było.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu Miasta i Gminy za rok 2007 oraz udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski Nr XIV/75/08) 

W  głosowaniu  nad  projektem  uchwały  Nr  XIV/75/08  brało  udział  12  radnych.

Radna Monika Wisłocka – Przybyła opuściła salę konferencyjną na 15 minut, nie brała udziału 

w głosowaniu nad w/w uchwałą Nr XIV/75/08)

– Za przyjęciem uchwały w sprawie  rozpatrzenia  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  

i  Gminy za rok 2007 oraz udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i  Gminy Piotrków 

Kujawski Nr XIV/75/08 opowiedziało się 12 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.  Absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski zostało udzielone.

Ad. 8

- Pan Marian Stramowski poprosił o ponowne wniesienie interpelacji do Wojewódzkiego Zarządu 
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dróg w sprawie złagodzenia zakrętu drogi w Świeszu. Interpelacja taka już kiedyś została zgłoszona 

ale odpowiedź na nią była wymijająca.

Ad. 9

- Pan Krzysztof Żak złożył wniosek o naprawienie drogi w kierunku Wąsewa oraz przy kolejce 

wąskotorowej.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział,  iż Komisja Rewizyjna przedstawiła bardzo szczegółową 

opinię na temat wykonania zeszłorocznego budżetu lecz czuje się on w obowiązku dodać kilka słów 

w tej kwestii od siebie. Powiedział m.in.: „ Nadwyżka budżetowa 1.251.00,00 zł wynikneła z tego, 

że nie wykonano pewnych planowanych inwestycji np. z powodu zbyt wysokich stawek 

za wykonanie proponowanych przez firmy biorące udział w przetargach lub też dlatego, że już po 

rozstrzygnięciu  przetargu  firma  wycofuje  się  z  wykonawstwa  i  nie  podpisuje  umowy  

na współpracę.; Gmina spłaca pożyczkę zaciągniętą na budowę kanalizacji – ul. Kościuszki, w tym 

roku po spłaceniu 50 % długu będzie można ubiegać się o umorzenie jego części nawet do 35 %; 

Niepokojące jest to, ze z uwagi na obniżanie górnych stawek podatków gmina ponosi straty. 

W ubiegłym roku była to kwota łącznie około 2.200.000 tys. zł; zaległość na koniec ubiegłego roku 

w dochodach z  tytułu podatku od osób fizycznych wyniosła około 72.900 zł,  wszystkie zaległe 

podatki to kwota około 700 tys. zł. Zaległości te są olbrzymie i nie należy ukrywać, iż niektóre 

z nich są nie do odzyskania. Niemal wszystkie firmy działające na terenie naszej gminy wykazują 

straty,  co  dla  nas  jest  także  stratą;  Coraz  więcej  środków  pochłaniają  opłaty  za  licencje  na 

oprogramowanie oraz na energię elektryczną. W 2007 roku wpłacono ostatnią ratę za modernizację 

oświetlenia ulicznego;

Ponosimy coraz większe koszty za zakup opału do szkół. W ubiegłym roku Szkoła Podstawowa w 

Byczu wydała 11 tys. zł na zakup węgla a Szkoła Podstawowa w Dębołęce ok. 30 tys. zł na olej 

opałowy. W związku z powyższym nasuwa się pomysł wymiany piecy olejowych na miałowe lub 

węglowe w celu obniżenia kosztów. Radni naciskają na inwestycje jednak nie można wymagać ich 

zbyt wielu obniżając uprzednio stawki podatku. Po obliczeniu wszystkich obniżeń podatków gmina 

mogłaby wygospodarować około 1 miliona złotych; Jedna z dzisiejszych uchwał dotycząca zmian w 

Planie  Rozwoju  Lokalnego  stanowi  załącznik  do  wniosku  o  dofinansowanie  budowy  hali 

widowiskowo – sportowej. Gdy zostaniemy ujęci na liście wówczas rozpoczniemy budowę; W roku 

bieżącym chcemy ogłosić przetarg koncepcyjny na budowę oczyszczalni ścieków; Mamy promesę z 

WIOŚ na zakup samochodu strażackiego na kwotę ok. 300 tys. zł.; Zakład Komunalny w ubiegłym 

roku wydał  na energię elektryczną ponad 170 tys. zł;”

Pan Burmistrz poinformował sołtysów o tym, że pracownicy agencji Restrukturyzacji 
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i  Modernizacji  Rolnictwa dojadą w jedno miejsce,  z  którego poszczególni  rolnicy będą musieli 

odebrać decyzje o dopłatach cukrowych.

-  Pan  Władysław  Rybarczyk  uzupełnił  wypowiedź  Burmistrza  odnośnie  kosztów  energii 

elektrycznej za ubiegły rok wykazanych w Zakładzie Komunalnym. Powiedział on, iż od 172 tys. zł 

poniesionych kosztów należy odjąć 25 tys. zł, które zwracają użytkownicy domków letniskowych w 

Połajewie. Dodał, iż znaczący wpływ na tak wysokie zużycie energii elektrycznej mają pompy.

- Pan Krzysztof Żak zapytał jakie szanse są na powołanie spółki wodnej? Zapytał także co dzieje się 

w  temacie  dofinansowania  przez  gminę  budowy  przydomowych  oczyszczalni  ścieków.  Jego 

zdaniem rolnicy mogą nie zdążyć się przygotować gdy otrzymają informację zbyt późno. Zapytał 

także kiedy będzie kontynuowana budowa chodnika w Wąsewie?  Ponowił również zeszłoroczny 

wniosek o dobudowę trzech punktów świetlnych w miejscowości Czarnotka.

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział na pytanie Pana Żaka odnośnie spółki wodnej. Powiedział,  

iż gmina zwróciła się do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Poznaniu czy spółka wodna 

funkcjonująca  niegdyś  w  naszej  gminie  figuruje  do  tej  pory.  Odpowiedź  powinna  przyjść 

niebawem.  Poinformował  także,  iż  dobiegają  końca  prace  przy  opracowywaniu  regulaminu 

dotyczącego dofinansowywania budowy przydomowych oczyszczalni ścieków.

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  poinformował,  iż  chodnik  w  Wąsewie  będzie  budowany  po 

rozstrzygnięciu przetargu, który będzie ogłoszony w bieżącym roku. Dodał też, iż nie wiadomo czy 

gminny budżet  pozwoli  na dobudowanie trzech punktów świetlnych w miejscowości  Czarnotka 

gdyż pieniądze na budowę oświetlenia ulicznego są już dawno zaplanowane.

- Pan Tomasz Kocent zapytał jaka procedura jest zachowana w momencie gdy okaże się, że ktoś 

uszkodził urządzenie melioracyjne?

-  Pan  Mirosław Skonieczny odpowiedział,  iż  jeśli  cos  takiego ma  miejsce  wówczas  należy to 

zgłosić  do  gminy w  celu  podjęcia  interwencji.  Dodał  jednak,  iż  nie  jest  to  obecnie  w  gestii 

samorządu. 

Ad. 10

– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XIV sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XIV Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15.20

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XIV Sesji RM:
                                                                                            Włodzimierz Kubiak
                                                                                       .........................................
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